
Comerciants i ve�ns de Vilob� reclamen que no es traslladin

les escoles

Van irrompre al ple ordinari d'ahir en qu� es feia la cessi� dels terrenys per

al nou colálegi

VILOBê D'ONYAR | E.B.

El ple de l'ajuntament de Vilob� d'Onyar va aprovar ahir la cessi� dels terrenys al depar tament d'Educaci� per la

construcci� de les noves escoles. Per� abans que s'aprov�s aquest punt de l'ordre del dia, van irrompre a la sala

de plens, comerciants aix� com ve�ns del poble. Van assistir al ple per mostrar el seu desacord amb la ubicaci�

de les futures escoles perqu� creuen que la vida econ�mica que gira a l'entorn del colálegi es perdr�s si es

trasllada fora del nucli.

El futur centre tindr� dues l�nies i es far� en un solar d'uns 11.400 metres quadrats, que es troba situat a la

sor tida de Vilob� en direcci� a Sant Dalmai, un indret per on creix el nucli. L'actual escola Josep Madrenys �s al

nucli urb�.

Davant la futura ubicaci�, s'est� organitzant una plataforma de ve�ns que vol fer replantejar a l'Ajuntament la

ubicaci�. Un dels membres, Llu�s Vall-Llosera destaca que volen "fer sentir la veu de gent del poble que no veu

clara la nova ubicaci�". I sobretot critica que "si es treu del poble, la vida econ�mica i social al voltant de l'escola

perd el sentit" i afegeix que "el govern de CiU vol anar molt r�pid a fer-ho, i no s'ent�n".

El grup GMI, que est� a l'oposici�, va denunciar ahir en la l�nia dels ve�ns i el seu cap Josep Borrell va explicar

que volen que es faci un estudi de viabilitat, on es demostri els avanatges i inconvenients de mantenir l'escola en

un solar del centre o fer-la en els terrenys cedits; ja que al seu parer no hi ha res que ho demostri per ara.

L'alcaldessa de Vilob� Olga Guillem (CiU) per ara no veu possible reconsiderar la idea, ja que com va explicar de

les tres propostes que van donar a Urbanisme se'ls en van denegar ja dues i veu dif�cil una altra ubicaci�. Tot i

aix� va afegir que tamb� ha demanat al grup del GMI que "si tenen un lloc millor que ens ho diguin, fa sis mesos

que ho diuen i no han apor tat res". Pel que fa al desacord de comerciants i ve�ns, explica que els que varen anar

al ple eren "pocs" i que tenen supor t de gent de tots els tres nuclis sobre aquest tema.
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